
KS BERIČEVO-BRINJE

Razpravljali so o
informiranju

Ustava, zakon o združenem delu in dokumenti družbeno-
polltičnih organizacij opredeljujejo vzpostavitev ustreznega
obveSčanja in družbenega komuniciranja kot eno izmed
temefjnih vpraSanj nadaljnjega razvoja na5e družbene skup-
nosti, Se posebej pa samoupravnih in detegatakih odnosov

Kako organizlratl informiranje, ki bo zagotavljajo obve-
5tenos1 delovnih l}udi in krajanov ter njihovo udeSežbo v
saoupravnem življenju krajevne skupnosti, razmiSljajo tudi v
krajevni skupnosti Beričevo-Bhnje. Tako je bll na seji sveta
KS podan predlog, da bi imenovail nekakšnega »delegat-
akega poročevalca-, ki bi prebiral vsa obSirnejša gradiva, ki
prihajajo na krajevno skupnost, pa jih vefiina le bežno pre-
gleda.

TakSen odnos do opravljanja delegatskih dolžnosti prav
gotovo ni razveseljiv, vendar pa ga opravifiuje prezaposle-
nost posameznih krajevnih funkcionarjev, ki jim. kljub mno-
gim dosedanjim, nalagajo Se vedno nove funkcije in do-
datno delo. Ker pa je krajevna skupnost Beričevo-Brinje
majhna in se Ijuje med seboj in s svojimi delegati dobro
poznaio. to omogoča vsakdanje stike delegatov z bazo, ki jo
zastopajo v samoupravnih organih krajevne skupnostl In
drugih orgenih na višjem nlvoju.

Predtog za delegatskega poročevalca ni bil sprejet, ker so
članl sveta izrazili bojazen, da bl morali za človeka, ki bi
opravljal to v glavnem prece) obsežno delo zagotoviti tudi
neka) denarnih sredstev, s katerimi pa imajo že sedaj pro-
bleme. Beriftevo-Brinje je namreč najmanjša krajevna skup-
rtost v obfiini Bežigrad, ki nima na svojem obmofiju nobene
delovne organizacije in temu primerno ima tudi majhna
finanfina sredstva.

Zato so se dogovorill, da bodo delegati vestneje prebirah
gvoja gradlva In o vaznejSih vprašanjih, posebno tistih, ki
zadevajo tudi to krajevno skupnost poročali na sestankih.
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